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Abstract (en)
[origin: US2016082613A1] A slicing machine for cutting slices from lengths of food is provided. The slicing machine includes a machine housing,
which retains a drive motor and a rotating blade driven by the drive motor. The machine housing includes a deposition region which is arranged
in the region of the blade and has a deposition plate for holding slices that have been cut off. The deposition plate has a rotary shaft and can be
rotated from a horizontal position into a vertical position. The deposition plate is rigidly connected to the machine housing or to an attachment part of
the machine housing when in the horizontal position, and the deposition plate is removable from the machine housing or from the attachment part of
the machine housing when in the vertical position.

Abstract (de)
Es wird eine Schneidemaschine mit einem Maschinengehäuse (11) zum Abtrennen von Scheiben von strangförmigen Lebensmitteln vorgeschlagen,
die eine im Ablagebereich (12) der Schneidemaschine (1) angeordnete Ablageplatte (3) zur Aufnahme von abgetrennten Scheiben aufweist. Um die
Schneidemaschine hygienisch und einfach bedienbar auszuführen, weist die Ablageplatte (3) eine Drehachse (31) auf und ist von einer horizontal
ausgerichteten Position in eine vertikale Position drehbar, wobei die Ablageplatte in der horizontalen Position mit dem Maschinengehäuse (11) fest
verbunden ist und in der vertikalen Position von dem Maschinengehäuse (11) abnehmbar ist.
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